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請往前坐
來遇見我們的神

Please fill the seats in the front first

Prepare to Meet our God
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為英文營招生宣傳及籌備禱告

求神使用我們在各種媒體管道宣傳
讓更多學生知道這個營會並願意報名參加

也為營會各項行政安排
TA團隊及GA團隊的招募、訓練和預備禱告

Pray for the English camp enrollment promotion and preparation.

We ask God to use us through various media channels to promote the camp, 

so that more students are aware of it and willing to register. 

Also, pray for the administrative arrangements of the camp, 

training, and preparation of both the TA and GA teams.

因為從頭一天直到如今，你們是同心合意地興旺福音。
我深信那在你們心裡動了善工的必成全這工，直到耶穌基督的日子。

腓立比書1:5-6



因為人子來，並不是要受人的服事，乃是要服事人，並且要捨命作多人的贖價。

馬可福音10:45

為核心價值三
積極態度-常主動能承擔的落實禱告

求神帶領每個牧區及事工團隊
可以學習彼此相顧互相欣賞
同心配搭越服事越甘甜

一起同心建造基督榮耀的身體

Pray for the implementation of core value three, 

positive attitude - always taking the initiative to take up responsibilities. 

We ask God to lead each ministry team to experience unity, mutual care, 

joyful collaboration, and together build the glorious body of Christ!







上週經文 Last Week Scripture

馬太福音 Matthew 6:9-10

所以，你們禱告要這樣說：
我們在天上的父：願人都尊你的名為聖。

願你的國降臨；
願你的旨意行在地上，如同行在天上。

9 “This, then, is how you should pray: 

“ ‘Our Father in heaven, hallowed be your name,

10 your kingdom come, your will be done, on earth as it is in heaven.
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撒母耳記上 1 Samuel 25 : 18-35

25:18 亞比該急忙將二百餅，兩皮袋酒，五隻收拾好了的羊，
五細亞烘好了的穗子，一百葡萄餅，二百無花果餅，都馱在
驢上，25:19 對僕人說：「你們前頭走，我隨着你們去。」
這事她卻沒有告訴丈夫拿八。25:20 亞比該騎着驢，正下山
坡，見大衛和跟隨他的人從對面下來，亞比該就迎接他們。
18 Abigail acted quickly. She took two hundred loaves of bread, two skins of wine, 
five dressed sheep, five seahs of roasted grain, a hundred cakes of raisins and two 
hundred cakes of pressed figs, and loaded them on donkeys.19 Then she told her 
servants, “Go on ahead; I’ll follow you.” But she did not tell her husband Nabal.20 
As she came riding her donkey into a mountain ravine, there were David and his 
men descending toward her, and she met them.



撒母耳記上 1 Samuel 25 : 18-35

25:21 大衛曾說：「我在曠野為那人看守所有的，以致他一樣
不失落，實在是徒然了！他向我以惡報善。25:22 凡屬拿八的
男丁，我若留一個到明日早晨，願神重重降罰與我！」25:23 
亞比該見大衛，便急忙下驢，在大衛面前臉伏於地叩拜，
25:24 俯伏在大衛的腳前，說：「我主啊，願這罪歸我！求你
容婢女向你進言，更求你聽婢女的話。21 David had just said, “It’s 

been useless—all my watching over this fellow’s property in the wilderness so that 
nothing of his was missing. He has paid me back evil for good.22 May God deal with 
David, be it ever so severely, if by morning I leave alive one male of all who belong to 
him!”23 When Abigail saw David, she quickly got off her donkey and bowed down 
before David with her face to the ground.24 She fell at his feet and said: “Pardon your 
servant, my lord, and let me speak to you; hear what your servant has to say.



撒母耳記上 1 Samuel 25 : 18-35

25:25 我主不要理這壞人拿八，他的性情與他的名相稱；他
名叫拿八，他為人果然愚頑。但我主所打發的僕人，婢女並
沒有看見。25:26 我主啊，耶和華既然阻止你親手報仇，取
流血的罪，所以我指着永生的耶和華、又敢在你面前起誓說：
『願你的仇敵和謀害你的人都像拿八一樣。』25 Please pay no 
attention, my lord, to that wicked man Nabal. He is just like his name—his name 
means Fool, and folly goes with him. And as for me, your servant, I did not see the 
men my lord sent.26 And now, my lord, as surely as the LORD your God lives and as 
you live, since the LORD has kept you from bloodshed and from avenging yourself 
with your own hands, may your enemies and all who are intent on harming my lord 
be like Nabal.



撒母耳記上 1 Samuel 25 : 18-35

25:27 如今求你將婢女送來的禮物給跟隨你的僕人。25:28 求你
饒恕婢女的罪過。耶和華必為我主建立堅固的家，因我主為耶
和華爭戰；並且在你平生的日子查不出有甚麼過來。25:29 雖
有人起來追逼你，尋索你的性命，你的性命卻在耶和華－你的
神那裏蒙保護，如包裹寶器一樣；你仇敵的性命，耶和華必拋
去，如用機弦甩石一樣。27 And let this gift, which your servant has brought 
to my lord, be given to the men who follow you.28 “Please forgive your servant’s 
presumption. The LORD your God will certainly make a lasting dynasty for my lord, 
because you fight the LORD’s battles, and no wrongdoing will be found in you as long 
as you live.29 Even though someone is pursuing you to take your life, the life of my 
lord will be bound securely in the bundle of the living by the LORD your God, but the 
lives of your enemies he will hurl away as from the pocket of a sling.



撒母耳記上 1 Samuel 25 : 18-35

25:30 31我主現在若不親手報仇流無辜人的血，到了耶和華照
所應許你的話賜福與你，立你作以色列的王，那時我主必不
致心裏不安，覺得良心有虧。耶和華賜福與我主的時候，求
你記念婢女。」25:32 大衛對亞比該說：「耶和華－以色列的
神是應當稱頌的，因為他今日使你來迎接我。30 When the LORD 
has fulfilled for my lord every good thing he promised concerning him and has 
appointed him ruler over Israel,31 my lord will not have on his conscience the 
staggering burden of needless bloodshed or of having avenged himself. And when 
the LORD your God has brought my lord success, remember your servant.”32 David 
said to Abigail, “Praise be to the LORD, the God of Israel, who has sent you today to 
meet me.



撒母耳記上 1 Samuel 25 : 18-35

25:33 你和你的見識也當稱讚；因為你今日攔阻我親手報仇、
流人的血。25:34 我指着阻止我加害於你的耶和華－以色列永
生的 神起誓，你若不速速地來迎接我，到明日早晨，凡屬
拿八的男丁必定不留一個。」25:35 大衛受了亞比該送來的禮
物，就對她說：「我聽了你的話，准了你的情面，你可以平
平安安地回家吧！」33 May you be blessed for your good judgment and for 
keeping me from bloodshed this day and from avenging myself with my own 
hands.34 Otherwise, as surely as the LORD, the God of Israel, lives, who has kept me 
from harming you, if you had not come quickly to meet me, not one male belonging 
to Nabal would have been left alive by daybreak.”35 Then David accepted from her 
hand what she had brought him and said, “Go home in peace. I have heard your 
words and granted your request.”



上帝奇特的眷顧

GOD’S 
MARVELOUS 
PROVIDENCE

張宗培牧師 PASTOR WILSON

撒母耳記上 1 SAMUEL 25:18-35
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31 到了耶和華照所應許你的話賜福與你，立你作以色列的王，
那時我主必不致心裏不安，覺得良心有虧。
耶和華賜福與我主的時候，求你記念婢女。

32 大衛對亞比該說：
耶和華－以色列的神是應當稱頌的，

因為他今日使你來迎接我。
31 my lord will not have on his conscience the staggering burden of needless bloodshed or of having 

avenged himself. And when the LORD your God has brought my lord success, remember your servant.”

32 David said to Abigail, “Praise be to the LORD, the God of Israel, who has sent you today to meet me.

本週經文 This Week Scripture

撒母耳記上 1 Samuel 25 : 31-32



宣教士(瑞麟、麗恩)代禱信 PRAY FOR MISSIONARIES

1. 代禱Swahili語言的學習並且預計在今年中進行第一階段的測驗
Pray for the learning of the Swahili language 

and we are expecting to take the first phase of the test by mid-year.

2. 五月會有第三位成員Lydia加入團隊，第四位也開始預備中，
求主幫助這些新成員心裡、生理的預備，
也幫助我們能夠成為一個有見證的團隊。
In May, Lydia will be the third member joining the team, 

and preparations for the fourth member are also underway.

We pray for the spiritual and physical preparation of these new     

members, and ask the Lord to help us become a team with testimony.



家裡的事
Announcements
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愛宴服事 Luncheon service

4/21

4/28

長青 Ichthus、 J個

打飯就位 善後清理

新心望旺 社青猶獅、鹿鹿



信仰連連看
信
仰
生
活

張宗培牧師

FAITH ALIVE
12:10PM, 教職員室

4/21主題 :

羅馬書第一講



全然委身
討主喜悅的奉獻

欒大端牧師 PASTOR LUAN

下週預告



邀請預備受洗或對信仰有興趣的福音朋友們踴躍報名。
招待處與C辦均備有報名表，課程有助於更深認識基督信仰。

Invite your friends who want to be baptized or are interested in the faith. Registration forms are available 
at the reception desk and at C office, and the class helps you have a better understanding of Christianity. 

第74屆 浸禮 Baptismal Ceremony

2024年4月28日 (Sun) 10:00



行前說明
Pre-Departure Instructions

活動總召 Convener :呂偉豪弟兄

4/27

(六)







5/2
(星期四)

18:30
中原大學

活動中心

- 培英廳 -



請在招待處
領取

2023 年奉獻收據

CHUNGLI CAMPUS CHRISTIAN CHURCH

+    +



第一次來嗎？FIRST TIME HERE?

期待更多認識你，歡迎填寫新家人表單→

邀請大家去認識 1 位叫不出名字的 弟兄姊妹 或 朋友
請樓上的弟兄姊妹下樓來，大家一起來歡迎新朋友

我用主的愛真誠來愛你(x2)

With the love of God, I love you genuinely(x2)

因我見你裡面有王的榮美
Because in you, I see the glory of God

我用主的愛真誠來愛你
With the love of God, I love you genuinely



願耶和華賜福給你

願耶和華賜福給你

願耶和華永遠保護你

願耶和華祂的臉光照你

願耶和華賜你平安

願在主裡相會再相會

願在主裡相會再相會

願主的愛永遠在你心懷

願神永遠祝福你們



祝福 & 謝飯禱告
Benediction
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